



Jinquan (Eric) Zhang

Shanghai

+86 21 6016 9799
eric.zhang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Mergers and acquisitions
- Corporate restructuring
- Real estate and infrastructure
- Cross-border arbitration and dispute resolution

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhang has practiced law since 2008 and focuses on cross-border mergers and acquisitions, asset restructuring, real estate and construction, and domestic and cross-border dispute resolution. He has provided professional and efficient legal services to a wide range of renowned enterprises, including China Baowu Group, China Unidata Group, Thailand's Charoen Pokphand Group, South Korea's SK Group, CBRE, GLP China, GIC Private Limited, J.P. Morgan, Shanghai Electric Group, Bright Food Group, Shanghai International Group, Shanghai Baohua Group, Nantong Construction Group, Xiamen ITG Group, Xiamen Xiangyu Group, Zhuhai Huafa Group, Shanghai State-owned Capital Investment Co., Ltd., Fortera Capital, Eastern Bell Capital, BioTrack Capital, GP Capital, CICC Capital, China International Capital Corporation Limited, Shanghai Pudong Development Bank, China Merchants Bank, CITIC Securities, and Bank of America Merrill Lynch. He has also advised government authorities such as the Shanghai Municipal People's Government, the Office of the Financial Commission of the Communist Party of China ("CPC") Shanghai Municipal Committee, the Financial Work Committee of the CPC Shanghai Municipal Committee, the Shanghai Municipal Commission of Commerce, the Shanghai Municipal State-owned Assets Supervision and Administration Commission, and the municipal people's governments of Wuxi, Nantong, and Yangzhou.

EDUCATION

Mr. Zhang received a Bachelor of Laws (LL.B.) degree from Nanjing University.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

HONORS AND AWARDS

National Model Worker, the CPC Central Committee and the State Council, 2025

National May 1 Labor Medal, the All-China Federation of Trade Unions, 2021

Outstanding CPC Member of Shanghai, the CPC Shanghai Municipal Committee, 2021

Shanghai Model Worker, the CPC Shanghai Municipal Committee and the Shanghai Municipal

People's Government, 2020

Shanghai May Fourth Youth Medal, the Shanghai Municipal Committee of the Communist Youth League of China and the Shanghai Municipal Human Resources and Social Security Bureau, 2018
Shanghai Outstanding Young Talent, the Organization Department of the CPC Shanghai Municipal Committee, the Shanghai Municipal Human Resources and Social Security Bureau, and the Shanghai Municipal Committee of the Communist Youth League of China, 2017

Advanced Individual in Shanghai Judicial Administration, the Shanghai Municipal Bureau of Justice and the Shanghai Municipal Human Resources and Social Security Bureau, 2017

Top Ten Outstanding Young Lawyers of Pudong New Area, the CPC Committee for Lawyers in Pudong New Area, the Communist Youth League Committee for Lawyers in Pudong New Area, the Pudong Working Committee of the Shanghai Bar Association, the Pudong New Area Youth Federation of Lawyers, among others, 2015

Recipient of honors from leading international legal publications and ranking organizations for consecutive years, including LegalOne Blue Ribbon 2024 (China): Highly Recommended 15 for Construction and Real Estate

SOCIAL RESPONSIBILITIES

Member of the 13th and 14th Shanghai Committees of the Chinese People's Political Consultative Conference ("CPPCC Shanghai Committee"); Member of the Expert Group for Legislative Consultation

Deputy Director of the Agriculture and Rural Affairs Committee of the CPPCC Shanghai Committee

Member of the 13th Committee and Standing Committee Member of the 14th Committee of the All-China Youth Federation ("ACYF"); Deputy Director and Secretary-General of the ACYF's Legal Affairs Sector

Vice Chairman of the 12th and 13th Shanghai Youth Federation

Member of the Shanghai Expert Advisory Committee on Foreign-Related Rule of Law

Specially Invited Supervisor of the Shanghai High People's Court

Arbitrator of the Shanghai International Economic and Trade Arbitration Commission (Shanghai International Arbitration Center)

Legal Advisor to the Shanghai Municipal State-owned Assets Supervision and Administration Commission

Legal Advisor to the Office of the Financial Commission of the CPC Shanghai Municipal Committee and the Financial Work Committee of the CPC Shanghai Municipal Committee

Former Deputy Secretary (Part-Time) of the 6th Communist Youth League Committee of Pudong New Area

Former Chairman of the 3rd Committee of the Pudong New Area Youth Federation of Lawyers

PUBLICATIONS

Commentary article "Highlighting the 'Mass-Based' Nature of People's Organizations," published in Wenhui Daily, a leading Shanghai newspaper under the leadership of the CPC Shanghai Municipal Committee

Commentary article "Strengthening the Rule of Law in Finance to Enhance Shanghai's Role as an

International Financial Center," published in The Paper, a leading Shanghai news outlet under the leadership of the CPC Shanghai Municipal Committee

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



张金全

上海

+86 21 6016 9799

eric.zhang@hankunlaw.com

业务领域

- 兼并和收购
- 企业重组改制
- 房地产和基础设施
- 跨境仲裁与争议解决

工作经历

张金全律师自 2008 年起从事律师工作，专注于跨境并购、资产重组、房地产与建设工程、境内外争议解决等业务领域，为中国宝武集团、中国数联集团、泰国正大集团、韩国 SK 集团、世邦魏理仕（CBRE）、普洛斯中国（GLP）、新加坡政府投资有限公司（GIC）、摩根大通（J.P.Morgan）、上海电气集团、上海光明集团、上海国际集团、上海宝华集团、南通建工集团、厦门国贸、厦门象屿集团、珠海华发集团、上海国投、孚腾资本、钟鼎资本、博远资本、金浦投资、中金资本、中金公司、浦发银行、招商银行、中信证券、美银美林、上海市人民政府、中共上海市委金融委员会办公室、中共上海市金融工作委员会、上海市商务委员会、上海市国有资产监督管理委员会、无锡市人民政府、南通市人民政府、扬州市人民政府等多家知名企业和政府机构提供专业高效的法律服务。

教育背景

南京大学，法学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

荣誉与奖项

国劳动模范，中共中央、国务院，2025 年

全国五一劳动奖章，中华全国总工会，2021 年

上海市优秀共产党员，中共上海市委员会，2021 年

上海市劳动模范，中共上海市委员会、上海市人民政府，2020 年

上海市青年五四奖章，共青团上海市委员会、上海市人力资源和社会保障局，2018 年

上海市青年拔尖人才，中共上海市委组织部、上海市人力资源和社会保障局、共青团上海市委员会，2017 年

上海市司法行政工作先进个人，上海市司法局、上海市人力资源和社会保障局，2017 年

上海市浦东新区十大杰出青年律师，浦东律师党委、浦东律师团委、浦东律工委、浦东律师青联等，2015 年

连续多年荣获国际权威法律媒体及评级机构的奖项：Legal One 客户信赖律师：“中国区建工

及房地产 15 强”等

社会任职

中国人民政治协商会议上海市第十三、第十四届委员会委员、参与立法协商专家组成员
上海市政协农业和农村委员会副主任
中华全国青年联合会第十三届委员会委员、第十四届委员会常委、法律界别副主任兼秘书长
上海市青年联合会第十二届、第十三届委员会副主席
上海市涉外法治专家咨询委员会专家
上海市高级人民法院特约监督员
上海国际经济贸易仲裁委员会（上海国际仲裁中心）仲裁员
上海市国有资产监督管理委员会法律顾问
中共上海市委金融委员会办公室、中共上海市金融工作委员会法律顾问
曾任共青团上海市浦东新区委员会第六届兼职副书记
曾任上海市浦东新区律师青年联合会第三届主席

最近出版物

中共上海市委领导的上海主流媒体《文汇报》发表评论文章《突出群团组织“群”的特点》
中共上海市委领导的上海主流媒体《澎湃新闻》发表评论文章《以高质量金融法治助力上海国际金融中心能级提升》

工作语言

中文、英文